
Protokół  nr XLI/2017 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 6  września 2017 r. 
w sali widowiskowej Urzędu Gminy  w Łęce Opatowskiej. 

 
 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Leszek Zalewski o godz. 12:03 otworzył sesję i po 

powitaniu radnych, sołtysów, pracowników urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli 

lokalnej prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 

8-miu radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Skarbnik Gminy – Alina Brząkała 

- Sekretarz Gminy   -  Małgorzata Gąszczak 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    

  Tomasz Jerczyński,  

- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Barbara Kulak, 

- Inspektor ds. gospodarki gruntami – Anna Pilarek, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  

   niniejszego  protokołu. 

Następnie odbyło się uroczyste wręczenie listów gratulacyjnych wyróżnionym  uczniom szkół 

podstawowych i gimnazjum z terenu gminy Łęka Opatowska, którzy otrzymali trzy lub więcej 

stypendia Wójta Gminy za zdobycie wysokich wyników w nauce ,osiągnięcia przedmiotowe, 

artystyczne, sportowe oraz za najwyższe wyniki egzaminu gimnazjalnego osiągnięte  w roku 

szkolnym 2016/2017. Listy gratulacyjne wyróżnionym uczniom oraz rodzicom wręczyła 

Skarbnik Gminy Alina Brząkała, Sekretarz Gminy Małgorzata Gąszczak oraz 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Leszek Zalewski.   

Nagrodzeni uczniowie to: 

 Joanna Kula otrzymała stypendium naukowe, przedmiotowe i sportowe -  Szkoła 

Podstawowa w Łęce Opatowskiej, 

 Patrycja Gibek otrzymała stypendium naukowe, artystyczne i sportowe  - Szkoła 

Podstawowa w Opatowie, 

 Stanisław Napierała  otrzymał stypendium naukowe, przedmiotowe i sportowe - 

 Szkoła Podstawowa w Opatowie, 

 Jakub Kucharski otrzymał stypendium naukowe, sportowe oraz za najwyższy wynik 

egzaminu gimnazjalnego na terenie Gminy Łęka Opatowska - Gimnazjum im. 

Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Opatowie. 

 



Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 

nr ewid. 215 oraz części działki nr ewid. 94/12 położonych w obrębie 

ewidencyjnym Piaski w gminie Łęka Opatowska, 

2) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2017 rok, 

3) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Łęce Opatowskiej, ul. Szkolna 4 w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Łęce Opatowskiej, ul. Szkolna 4, 

4) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Opatowie, ul. Poznańska 7 w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

w Opatowie, ul. Poznańska 7, 

5) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Siemianicach, ul. Szkolna 2 w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

w Siemianicach, ul. Szkolna 2, 

6) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Trzebieniu w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Jana Pawła II w Trzebieniu. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie obrad XLI Sesji Rady Gminy. 

 
Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady, który odczytał pismo - prośbę nieobecnego na sesji 

Wójta Gminy o wprowadzenie zmian do porządku obrad, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu, dotyczące wprowadzenia jako podpunktu 7 w punkcie 6 uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody o nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Łęka Opatowska. Wskazane nieruchomości  są własnością Państwa Osadów a po przejęciu 

przez gminę mają pełnić  funkcję drogi publicznej. Powyższa sprawa została omówiona na 

poprzednim posiedzeniu wspólnym. 

 
Wobec powyższego, poddano pod głosowanie I proponowaną zmianę. 

 

Za w/w zmianą o wprowadzeniu uchwały w sprawie wyrażenia zgody o nieodpłatne nabycie 

nieruchomości położonej w miejscowości Łęka Opatowska głosowało 8-miu radnych 

jednogłośnie. 

 

Idąc dalej poddano pod głosowanie cały porządek obrad wraz z naniesionymi zmianami.  

Za zmienionym porządkiem obrad głosowało 8-miu radnych jednogłośnie.  

 



Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki  
nr ewid. 215 oraz części działki nr ewid. 94/12 położonych w obrębie 
ewidencyjnym Piaski w gminie Łęka Opatowska, 

2) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2017 rok, 
3) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Łęce Opatowskiej, ul. Szkolna 4 w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Łęce 
Opatowskiej, ul. Szkolna 4, 

4) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
w Opatowie, ul. Poznańska 7 w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Opatowie, ul. 
Poznańska 7, 

5) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
w Siemianicach, ul. Szkolna 2 w ośmioletnią Szkołę Podstawową w 
Siemianicach, ul. Szkolna 2, 

6) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
im. Jana Pawła II w Trzebieniu w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana 
Pawła II w Trzebieniu. 

7) wyrażenia zgody o nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej w 
miejscowości Łęka Opatowska. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad XLI Sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z  XL sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 
wglądu przed sesją. Wiceprzewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 
protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku  
z powyższym Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 
sesji – „za” przyjęciem protokołu głosowało 8-miu radnych jednogłośnie. 
 
Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Wiceprzewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 



 
Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska w związku z nieobecnością  na 
posiedzeniu sesji Wójta Gminy sprawozdanie za okres od  11.08.2017 r. do 6.09.2017 r., 
złożyła w jego imieniu Sekretarz Gminy, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Wiceprzewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  
 
Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 
 

1) Nr XLI/187/2017 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działki nr ewid. 215 oraz części 
działki nr ewid. 94/12 położonych w obrębie ewidencyjnym Piaski  
w gminie Łęka Opatowska, 

 
Głos zabrała inspektor ds. gospodarki gruntami - A. Pilarek: „Przedstawiamy kolejną uchwałę 
dot. planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego na terenie miejscowości Piaski, 
Dotyczy on dwóch działek geodezyjnych. Na mapie ta u dołu jest to istniejący teren fabryki 
mebli Stollech z lewej strony teren podwyższony w tej chwili nie zabudowany. Inwestor 
składając wniosek jak i całe prace toczyły się w kierunku rozbudowy istniejącego zakładu 
produkcji mebli. Inwestorowi chodziło głównie o uzyskanie możliwości budowy w granicy z tą 
działką, która jest poszatkowana graficznie z lewej strony oraz umożliwienie zabudowy 
rolniczej sugerując że niezbędny jest mu teren na magazynowanie zbóż. Wykluczono w tym 
planie możliwość budowy budynków inwentarskich, ferm, zbiorników na płynne odchody 
zwierzęce, płyty do składowania   rolniczego obornika, komór fermentacyjnych, biogazu 
rolniczego. Procedura toczyła się, wywołaliśmy uchwałę o przystąpieniu, wszystko było 
dopełnione zgodnie z przepisami. Teraz poproszę autora projektu Pana Piotra  Ulricha  
o przedstawienie uzasadnienia do omawianej uchwały”. 
 
Idąc dalej głos zabrał  urbanista autor omawianego planu zagospodarowania 
przestrzennego, który przedstawił uzasadnienie do w/w uchwały, które stanowi załącznik  
do niniejszego protokołu. 
 
Następnie Wicerzewodniczący zabrał głos i powiedział, iż omawiany na ostatnim 
posiedzeniu wspólnym komisji projekt uchwały nie budził kontrowersji, projekt przez radnych 
był pozytywnie zaopiniowany.  
   
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 8-miu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 8 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLI/187/2017 w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 
nr ewid. 215 oraz części działki nr ewid. 94/12 położonych w obrębie ewidencyjnym 
Piaski w gminie Łęka Opatowska. 

 
2) Nr XLI/188/2017 w sprawie zmiany  uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2017 rok  

Głos zabrała Skarbnik Gminy - A. Brząkała, która omówiła zmiany budżetowe, które 
stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 



Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 8-miu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 8 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLI/188/2017  
w sprawie zmiany  uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2017 rok. 
  

3) Nr XLI/189/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Łęce Opatowskiej, ul. Szkolna 4  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Łęce Opatowskiej, ul. Szkolna 4 

Głos zabrała Kierownik Centrum Usług Wspólnych – B. Kulak: „Przepisy wprowadzające 
ustawę Prawo Oświatowe nakładają obowiązek na organ prowadzący placówki oświatowe 
na terenie gminy, podjęcia uchwały dot. przekształcenia sześcioklasowej szkoły  
w ośmioklasową szkołę podstawową i taki obowiązek Rada Gminy musi podjąć do  
30 listopada br. z mocą obowiązującą od 1 września także takie uchwały są przygotowane 
do wszystkich czterech placówek na terenie Gminy Łęka Opatowska dla szkoły podstawowej  
w Łęce Opatowskiej, Opatowie, Siemianicach i Trzebieniu ”. 
 
Następnie głos zabrała Radca Prawny – G. Drzazga: „Ta uchwała, nad którą Państwo za 
chwileczkę  będą głosować będzie  bardzo ważnym dokumentem potwierdzającym założenie 
szkoły ośmioklasowej”.   
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 8-miu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 8 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLI/189/2017  
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej w Łęce Opatowskiej, ul. Szkolna 4 w ośmioletnią Szkołę Podstawową  
w Łęce Opatowskiej, ul. Szkolna 4. 
 

4) Nr XLI/190/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Opatowie, ul. Poznańska 7  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Opatowie, ul. Poznańska 7 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 8-miu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 8 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLI/190/2017  
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej w Opatowie, ul. Poznańska 7 w ośmioletnią Szkołę Podstawową  
w Opatowie, ul. Poznańska 7. 
 

5) Nr XLI/191/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Siemianicach, ul. Szkolna 2  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Siemianicach, ul. Szkolna 2, 

 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 8-miu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 8 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLI/191/2017  
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej w Siemianicach, ul. Szkolna 2 w ośmioletnią Szkołę Podstawową  
w Siemianicach, ul. Szkolna 2. 
 



6) Nr XLI/192/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Trzebieniu  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Trzebieniu 

 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 8-miu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 8 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLI/192/2017  
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej im. Jana Pawła II w Trzebieniu w ośmioletnią Szkołę Podstawową  
im. Jana Pawła II w Trzebieniu. 
 

7) Nr XLI/193/2017 w sprawie wyrażenia zgody o nieodpłatne nabycie 

nieruchomości położonej w miejscowości Łęka Opatowska. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady: „Czytałem na początku pismo dotyczące w/w 
uchwały skierowane od Pana Wójta, sprawa jest oczywista. Czy ktoś z radnych ma jeszcze 
jakieś zapytania?” 
 
Następnie głos zabrał Radny Adamski, który spytał czy ta droga będzie miała jakąś nazwę? 
 
Odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska - Tomasz Jerczyński: „Raczej będzie to przedłużenie już istniejącej drogi”. 
  
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 8-miu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 8 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLI/193/2017  
w sprawie wyrażenia zgody o nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej  
w miejscowości Łęka Opatowska. 
 
Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Brak interpelacji. 
 
Ad. 8. Wolne wnioski i informacje 
 
Jako pierwszy głos zabrał Wiceprzewodniczący L. Zalewski, który przedstawił sprawozdanie 
z ostatniego posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ na którym min. przyjęto nowy regulamin 
dot. zatrudnienia w szpitalu. Ponieważ wytworzyło się tzw. bezkrólewie i od 01. 08 nie było 
by ani dyrektora ani zastępcy ds. medycznych. W związku z powyższym od 01.08 funkcje 
dyrektora może pełnić zastępca ds. ekonomicznych czyli Pan Olejniczak. 
 
Jako kolejna głos zabrała Skarbnik Gminy, która przypomniała sołtysom, kierownikom 
jednostek, iż do końca września jest termin składania wniosków do przyszłorocznego 
budżetu. Następnie poprosiła Państwa Sołtysów o pozostanie po sesji w celu umówienia 
sprawy funduszu  sołeckiego. 
 
Idąc dalej głos zabrała Sekretarz Gminy: „Dzisiaj wpłynęło pismo z Wojewódzkiego Zarządu 
ZOSP RP dot. zakupu samochodu dla OSP Biadaszek i jest informacja, że tym razem  
w przetargu została złożona jedna oferta jednak przekracza ona wartościowo kwotę 
przewidzianą w planie finansowym projektu na zakup pojazdu i wynosi 212,900 zł. wobec 
planowanych 180 000 zł. W związku z tym w trybie pilnym jutro o godz. 11.00 Wójt Gminy 
wraz z przedstawicielami  OSP Biadaszki ma się stawić na spotkaniu w Poznaniu.  



Nie wiadomo jaki jest cel spotkania. Czy będą potrzebne zmiany budżetowe i zwiększenie, 
nie wiadomo jak ta rozmowa się potoczy”. 
 
Następnie głos zabrała Skarbnik gminy: „To jest 32 900 zł. więcej, więc jeśli miała by być 
zmiana uchwały a planowana najbliższa sesja jest na koniec września tak więc być może 
sesję trzeba będzie w trybie pilnym zwołać. Wnioskowało około 30 jednostek z województwa 
tak więc muszą się w jakiś sposób dogadać” 
 
Wobec braku pytań i uwag, Wiceprzewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad.12 . Zakończenie obrad XLI Sesji Rady Gminy. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Leszek Zalewski o godz. 13:45 
zamknął obrady XLI sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 
 
Protokółował:        Wiceprzewodniczący Rady 
/-/Renata Woźnica                                 /-/Leszek Zalewski 
 
 


